# **GOD'S PROMISES ABOUT GUIDANCE**

Buddy Owens July 2-3, 2022

"I will lead the blind by a way they do not know, in paths they do not know I will guide them. I will make darkness into light before them and rugged places into plains. These are the things I will do, and I will not leave them undone." Isaiah 42:16 (NASB)

"I will instruct you and teach you in the way you should go; I will counsel you and watch over you." Psalm 32:8 (NIV)

"The path of the righteous is like the first gleam of dawn, shining ever brighter till the full light of day." Proverbs 4:18 (NIV)

"Your road led through the Red Sea, your pathway through the mighty waters—a pathway no one knew was there!" Psalm 77:19 (NLT)

### HOW DOES GOD GUIDE ME?

#### HE GUIDES ME BY HIS \_\_\_\_\_\_

"Teach me to do your will, for you are my God; may your good Spirit lead me on level ground." Psalm 143:10 (NIV)

"When he, the Spirit of truth, comes, he will guide you into all truth . . . He will bring glory to me by taking from what is mine and making it known to you." John 16:13-14 (NIV)

"No one knows the thoughts of God except the Spirit of God . . . We have [received] the Spirit who is from God, that we may understand what God has freely given us . . . The man without the Spirit does not accept the things that come from the Spirit of God, for they are foolishness to him, and he cannot understand them, because they are spiritually discerned . . . But we have the mind of Christ." 1 Corinthians 2:11-16 (NIV)

#### HE GUIDES ME BY HIS \_\_\_\_\_\_

"Your word is a lamp to my feet and a light for my path." Psalm 119:105 (NIV)

"All Scripture is inspired by God and is useful to teach us what is true and to make us realize what is wrong in our lives. It corrects us when we are wrong and teaches us to do what is right." 2 Timothy 3:16 (NLT)

### • HE GUIDES ME BY HIS PEOPLE

"Let the word of Christ dwell in you richly as you teach and admonish <u>one</u> <u>another</u>." Colossians 3:16 (NIV)

"As iron sharpens iron, so a friend sharpens a friend." Proverbs 27:17 (NLT)

"And let us consider how we may spur one another on toward love and good deeds." Hebrews 10:24 (NIV)

### HE GUIDES ME BY \_\_\_\_\_\_

"We know that in all things God works for the good of those who love him, who have been called according to his purpose." Romans 8:28 (NIV)

#### HE GUIDES ME BY HIS STILL, SMALL \_\_\_\_\_\_

"[Elijah] went into a cave to spend the night. Suddenly the Lord spoke to him, 'Elijah, what are you doing here?' He answered, 'Lord God Almighty, I have always served you—you alone. But the people of Israel have broken their covenant with you, torn down your altars, and killed all your prophets. I am the only one left—and they are trying to kill me!'

"Go out and stand before me on top of the mountain,' the Lord said to him. Then the Lord passed by and sent a furious wind that split the hills and shattered the rocks—but the Lord was not in the wind. The wind stopped blowing, and then there was an earthquake—but the Lord was not in the earthquake. After the earthquake there was a fire—but the Lord was not in the fire. And after the fire there was the <u>soft whisper of a voice</u>. When Elijah heard it, he covered his face with his cloak and went out and stood at the entrance of the cave. A voice said to him, 'Elijah, what are you doing here?'" 1 Kings 19:9-13 (NIV)

"You will hear a voice behind you, saying, 'This is the way; walk in it." Isaiah 30:21 (NIV)

"In all your ways acknowledge him and he shall direct your paths."

Proverbs 3:6 (NKJV)

## 

"And the Lord will guide you always; he will satisfy your needs in a sun-scorched land and will strengthen your frame. You will be like a well-watered garden, like a spring whose waters never fail." Isaiah 58:11 (NIV)

1. Spirit 2. word 3. circumstances 4.voice 5. how

### saddleback.hk

#### saddleback.hk

### 上帝的應許 – 引導 巴迪 · 歐文斯

2022年7月2-3日

「我要領瞎子以色列走上一條新路,引導他們走上一條陌生的道路,我要使他們前面的黑暗變為光明,使他們前頭的路變為坦途,我必定成就這些事,絕不遺棄他們。」 以賽亞書 42:16 (新普及譯本)

「我要教導你·指示你應走的路。我要勸戒你·我的眼睛看顧你。」 詩篇 32:8 (聖經新譯本)

「義人的路像黎明的曙光,越照越亮,一直到烈日當空之時。」 箴言 4:18 (新普及譯本)

「你的道路穿越大海(紅海)·你的路途經過大水·那條路無人知曉!」 詩篇 77:19 (新普及譯本)

### 上帝如何引導我?

### 上帝藉着祂的\_\_\_\_\_\_引導我

「求你教我遵行你的旨意,因你是我的上帝,願你恩慈的靈引導我,使我的腳步堅定。」 詩篇 143:10 (新普及譯本)

「不過當那位真理的靈來了·他將榮耀我·因為他將從我領受·並傳講給你們。」 約翰福音 16:13-14 (中文標準譯本)

「除了神的靈,也沒有人知道神的事。我們所領受的...是從神而來的靈,好讓我們 能知道神所賜給我們的這些事。不過一個屬血氣的人不接受屬神的靈的這些事,因 為對他來說,這些是愚拙的,他也不能明白,因為這些事要用屬靈的方式才能洞 察。」 哥林多前書 2:11-16 (中文標準譯本)

● 上帝藉着祂的\_\_\_\_\_\_引導我

「你的話是我腳前的燈,是我路上的光。」 詩篇 119:105 (聖經新譯本)

「整部聖經都是人在上帝的感動下寫的,它能教導我們甚麼是真理,指出我們生活中犯了甚麼錯誤,能糾正我們的過犯,教導我們做正確的事。」

提摩太後書 3:16 (新普及譯本)

# SADDLEBACK NOTES

### • 上帝藉着祂的子民引導我

「要讓基督的信息豐豐富富地充滿你們的生命·要用他所賜的各種智慧彼此教導· <u>互相</u>勸告。」 歌羅西書 3:16 (新普及譯本) 「鐵磨鐵·越磨越鋒利·朋友互相磨礪·也是如此。」 箴言 27:17 (新普及譯本) 「我們要設法激勵大家彼此相愛、行善。」 希伯來書 10:24 (新普及譯本)

「我們知道上帝使萬事一同效力,讓那些愛上帝又按他旨意蒙召的人得益處。」 羅馬書 8:28 (新普及譯本)

### 

「他在那裏進了一個洞穴,在洞裏過夜。上主對他說:『以利亞,你在這裏做甚麼?』以利亞回答說:『我一直熱心服侍上主全能的上帝。但以色列人背棄了他們 與你所立的約,拆毀了你的祭壇,殺死了你所有的先知,只剩下我一個人,現在他 們想把我也殺掉。』

上主對他說:『你出來,在這山上站在我面前。』以利亞站在那裏,上主就從那裏 經過。這時,一股強烈的暴風襲過西奈山,那暴風來勢洶洶,岩石都崩裂了,但上 主並不在風中;暴風過後發生了地震,但上主並不在地震裏;地震過後有火,但上 主並不在火焰中;火焰過後傳來了溫柔微小的聲音。以利亞聽見這聲音,就用外袍 裏住臉,出去站在洞口。一個聲音說:『以利亞,你在這裏做甚麼?』」

列王紀上 19:9-13 (新普及譯本)

「你們會聽到背後有聲音對你們說:『這是正路·走上去吧!』」 以賽亞書 30:21 (現代中文譯本)

「在你一切所行的事上都要認定他·他必指引你的路。」 箴言 3:6 (和合本)

#### • 我生命的終點,比不上我 到達重要

「耶和華必常常引導你·在乾旱之地使你的心靈飽足·使你的骨頭堅強有力·你必 像有水源澆灌的園子·又像水流不絕的泉源。」 以賽亞書 58:11 (聖經新譯本)

1. 靈 2. 話語 3. 境遇 4. 聲音 5. 怎樣

#### saddleback.hk

#### saddleback.hk